


Om uw appartement te beveiligen tegen inbraak, geven we u met deze affiche graag 
enkele tips. Bovendien komt, indien u dit vraagt, een diefstalpreventie-adviseur bij u thuis 
om u te informeren over de beveiliging van uw woning. Deze medewerkers hebben een 
gespecialiseerde opleiding diefstalpreventie genoten. Zij helpen u gratis met nuttige tips 
en advies. Indien u beslist het advies correct op te volgen, komt u misschien in aanmerking 
voor de Boomse premie van 25% op de factuur met een maximum van €150.

Voor meer informatie of een afspraak belt u ‘Den OOgen Boom’ op 03 880 18 80 of kan u 
binnenspringen op het preventie- en politiehuis, Hoogstraat 35 te Boom.

Voorkom 
Inbraak

in uw 
appartement

Naar een idee van de dienst maatschappelijke veiligheid 

- gouverneur Vlaams-Brabant

Met de steun van het Vast Secretariaat voor Preventiebeleid 

– Algemene Directie Veiligheids- en Preventiebeleid
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Beste Buren,

We zitten weer in het winteruur. Hopelijk is het de laatste keer, ik en zoveel  anderen moeten 
er even aan wennen. Als het vroeger donker wordt moeten we het binnen gezelliger maken 
door wat sfeerverlichting te voorzien. De avonden zijn lang, droomerig denken dat de dagen 
weer gaan lengen. Dit gebeurt volgens de kalender als de winter begint, op 21 december. Ja 
hoor de winter moet nog beginnen. Wij kijken uit naar de warme sfeer van Kerstmis het 
gezellig samenzijn en laat het dan maar sneeuwen. En de week daarna is het alweer nieuwjaar! 
Maak alvast goede voornemens met de start van de meest liefdevolle periode van het jaar.

Veel liefs en tot volgend jaar,
Erna

De directie en het personeel van De Schorre nodigen je graag uit 
voor een exclusieve Nieuwjaarsdrink voor de wijk Hoek-Bosstraat-
Schomme op woensdag 3 januari 2018 vanaf 19 uur. Deze receptie 
gaat door in de Warmste Winter Wunderbar, gelegen aan het 
Vlinderplein in De Schorre. Wil je er graag bij zijn? Schrijf je dan in 
vóór 1 januari via het inschrijfformulier: https://goo.gl/qFzk2t . 
 
We klinken graag op het nieuwe jaar, samen met onze buren. Tot dan!

Meer info: 03 880 76 00
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Griezelen in De Schomme
Op 4 oktober werd er duchtig gegriezeld in wijk De Schomme! 
Minstens 35 “griezeltjes” trokken van deur tot deur met de spreuk:

 Snoep of schrik, snoep of schrik
 Geef wat lekkers of ik … prik!
En natuurlijk werd er snoep gegeven, zakjes vol.
Nadien werd er verzamelen geblazen in een tentje, dat stond opgesteld op het einde van 
Wyckmansveld en dat mooi versierd was met de knutselwerkjes van de kinderen.
Daar kon groot en klein van de schrik bekomen met een drankje en een fijne burenbabbel.
Het werd super gezellig met dank aan de bedenkers, de doeners, de komers, m.a.w. aan 
allen BEDANKT!
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Verslag Wijkraad Hoek-Bosstraat 
21 november 2017

Aanwezig: 
Jeroen Baert - burgemeester; 
Dany Bosteels, Francisco Sanchez - schepenen; 
Nancy Bellen - gemeenteraadsleden; Kathleen Vandendriessche, 
Bert Cleiren - PRD De Schorre; Joris Beckers, Ivo Corbeels - Tomorrowland; 
Renilde Thys, voorzitster.
François Van Den Branden - wijkinspecteur; Ivan Botterbergh – wijkmanager; 
An Pues - preventiedienst.

Verontschuldigd:
Ils Blommaerts, Kris Van Hoeck, Linda Lauwers - schepenen; 
Inge De Ridder – schepen-ocmw-voorzitter.

1. Verslag van de wijkraad 
  dd. 6/06/2017 – goedkeuring 
Het verslag werd goedgekeurd.
Vorige wijkraad werd er gevraagd om 
twee kleine kerstbomen te voorzien in De 
Schomme. Was dit niet op tijd gevraagd? Die 
optie werd bekeken maar er is toch gekozen 
voor de grote bomen aangezien de bomen niet 
altijd even mooi zijn aan de onderkant. De 
plaatsen die liever een kleine boom hebben 
kunnen dit laten weten en dan zal er van 
de kerstboom een stuk afgedaan worden.   
De Schomme laat weten dat zij dat willen. 
Voor Gamsterhoek is dit niet nodig. De boom 
van de Pastorijstraat wordt nog nagevraagd 
bij politie.

2. De Schorre – 
  vragen en opmerkingen
De voorzitster stelt de nieuwe communicatie-
consulente, Kathleen Vandendriessche, die Tina 
Van Leuven vervangt, voor. 
De wijkraad heeft een aantal vragen voor de 
mensen van De Schorre:
- Kunnen de buurtbewoners geïnformeerd 
worden over alle evenementen die in De Schorre 
plaatsvinden en wat voor impact die hebben, 
zodat ze steeds weten welke delen van de Schorre 
eventueel niet toegankelijk zijn?
 Op de website van De Schorre, bij het 

vakje ‘sport en recreatie’ staat alles. Per 
evenement staat er ook op welke stuk-
ken van De Schorre afgesloten zijn.  
Er wordt gevraagd om meer informatie uit 
te hangen of in de krant te zetten. Kathleen 
geeft aan dat, als alles afgesloten is, dit wel 
een paar dagen op voorhand uithangt. Maar 
ze kijken na of er verbetering mogelijk is. 

- Tijdens THXville parkeerden er veel Thxvil-
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legangers in de Schorrestraat. Waarvoor dienen 
dan de stewards? 
 De stewards hebben een ontradende functie 

maar, als men wil doorrijden, hebben zij niet 
de bevoegdheid om mensen tegen te houden.  
Tijdens Tomorrowland is dit anders dan is 
er een veiligheidsperimeter waar je enkel 
binnen mag met de kaart waarop uw num-
merplaat vermeld staat. Bezoekers dienen 
op voorhand gemeld te worden maar 
kunnen niet parkeren op de openbare weg.  
Tijdens andere evenementen van meer dan 
x aantal deelnemers – de 17 evenementen 
dagen – worden de nadars bemand door 
stewards. Deze hebben geen wettelijke 
bevoegdheid en kunnen dus geen mensen 
tegenhouden. Waar het meestal ook mee 
te maken heeft, is dat de stewards beter 
gebrieft dienen te worden. Men vindt wel 
dat de mensen door de wijk moeten kunnen 
rijden, maar het is niet de bedoeling om 
festivalgangers daar te laten parkeren. De 
gemeenschapswachten kijken toe op stil-
staan en parkeren.

- Wat met bezoekers? Kan er een plaats gezocht 
worden waar ze kunnen parkeren? 
Op de parking van de school bijvoorbeeld, maar 
daar is dit jaar weinig gebruik van gemaakt. 
 Op de parking aan de watertoren parkeren 

de buurtbewoners van de Nachtegaalstraat 
en Dirkputstraat. Er is iemand die daar 
de ronde doet en de buurtbewoners hun 
naam en nummerplaat doorgeeft. Dit is 
echter geen bezoekersparking, want er zijn 
maximum 30 plaatsen.

 Een suggestie voor de steward: num-
merplaat op de kaart vergroten zodat die 
gemakkelijker leesbaar is.

- Het gedeelte van de hoofdparking Schom-
melei, dat aan de verkaveling De Schomme 

paalt, blijft voor ergernis zorgen. Ofwel 
staat de bareel open, ofwel staan er toch 
auto’s geparkeerd in het afgesloten gedeelte: 
de betonblokken worden gewoon opzij 
geschoven. De klachten zijn: slagbomen 
staan te veel open; er wordt langs de slag-
bomen gereden; racen en lawaai; oneigenlijk 
gebruik van de parking (rijscholen, vracht-
wagens, motortreffen…).

 De parking heeft nu een proefopstelling, die 
op vraag van de naaste bewoners is geplaatst. 
De parking wordt opengezet als de capaci-
teit nodig is. De parking is nu voorzien van 
camera’s, er wordt gevraagd om concrete 
informatie door te geven (dag en tijd) zodat 
ze naar de beelden kunnen kijken.   

- Aan de parking langs de Kapelstraat is men 
bezig. Wanneer in gebruik? 
 De aanleg van de parking verloopt volledig 

volgens schema. Normaal gezien eind maart 
volgend jaar in gebruik. 

- Hoe staan de zaken met het fietsbelevingspunt 
‘Velodroom’? Is dit nog altijd september 2018?
 a. Gebouw A (ringoven – horecagedeelte): 

daarbij zijn stabiliteitsproblemen opge-
doken, dus dient nog verder opgevolgd te 
worden

 b. Gebouw B: daar van bli jven de 
werken doorlopen tot eind juni 2018.  
Men haalt wel aan dat de werken al 2 
maanden stilliggen. 

 Ze zijn op de schrijnwerker aan het wachten, 
als die klaar is, wordt er verder gewerkt.

- Heeft men die man al gevat, die vrouwen 
lastigvalt in De Schorre? 
 Hij is nog niet gevat maar de politie werkt 

eraan. Het goede nieuws is wel dat hij 
gestopt is omdat politie hem op de hielen 
zit. Politie vraagt  wel om onmiddellijk 101 
te bellen als er iets verdachts is. De Schorre 
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vult nog aan dat het maar om een éénmalig 
feit gaat in De Schorre, de andere feiten 
hebben niet in De Schorre plaatsgevonden.

- Werkgroep 2020: wordt er hier nog verder mee 
gegaan? 
 Volgende datum zal nog voor eind dit jaar 

zijn.

3. 2de deelgebied De Schorre    
 (verondieping) – stand van   
 zaken + standpunt gemeente

Voorzitster licht toe: op de vorige wijkraad 
hebben we het uitgebreid gehad over het 
tweede deelgebied van De Schorre, dat 
zich situeert tussen de Bosstraat en de 
Hoogstraat in Terhagen en dat eigendom 
is van de Provincie en van Waterwegen 
en Zeekanaal. Veel mensen/verenigingen 
vinden dat die putten moeten gered worden.  
Er is een open brief vertrokken, onder-
schreven door de actiegroep “Red onze 
kleiputten”, Chiro Calimero, Akabe “Toe-
tertoe”, basisscholen Boom-Park en Villa 
Kakelbont, De lustige vissers, De kleitrap-
pers, de mountainbikers en onze wijkraad, 
waarin de voorkeur voor de nultolerantie 
wordt uitgesproken d.i. saneren maar zonder 
reliëfherstel of opvulling van de kleiputten.  
Ook actief Terhagen heeft een open brief 
tot de Provincie gericht: zij gaan verder 
en willen: afdekken van de stortplaat-
sen, opvulling tussen beide storten, een 
waterbufferbekken voorzien, aanvullen 
zodat de Kapelstraat kan verbreed worden. 

De wijkraad vraagt wat het standpunt van de 
gemeente is?
De brief die de gemeente verstuurd heeft, 
wordt voorgelezen door de burgemeester 
en zal in bijlage toegevoegd worden aan het 

verslag. 
Kort gezegd worden er drie dingen gevraagd: 
participatie met de bevolking, duidelijkheid 
over de nabestemming en niet alles toeleggen. 
Na die brief is er ook nog een overleg geweest 
tussen de gemeente en de provincie waarop 
bevestigd werd dat de gemeente zal betrokken 
worden in het participatief proces. 
Voorzitster geeft nog aan dat alle partijen 
bezorgd zijn over de nabestemming en dat 
ze daar zeker bij betrokken willen worden! 
Tijdens de workshop ‘trage wegen’ is er ook 
gezegd dat er een werkgroep opgericht zal 
worden.
Provincie heeft gevraagd om mee te geven 
dat de wijkraad zeker inspraak krijgt via een 
kerngroep en dat er in de trajectplanning 
bilaterale gesprekken gepland zijn. Tijdens 
deze gesprekken krijgt de wijkraad inspraak. 
Er zal een overleg zijn met de kerngroep van 
de wijkraad op 17 januari 2018.

4. Tomorrowland – evaluatie
Voorzitster licht toe: de kern van de wijkraad 
heeft reeds een vergadering gehad met Tomor-
rowland op 12/09/2017. Tijdens deze verga-
dering overhandigden we hen een evaluatielijst 
met alle positieve en negatieve punten i.v.m. 
TML 2017, die de nodige aandacht kreeg. We 
zijn ook gaan luisteren naar de klachten en 
verzuchtingen van de groep “Buren van TML” 
op 27/9/2017 in café Lipstick. Tijdens beide 
momenten kwamen ongeveer dezelfde proble-
men naar voren: dieren, lawaai en nachtrust, 
veiligheid en eventuele vergoedingen maar 
vooral MOBILITEIT! Sommige bewoners 
geraakten niet thuis: stewards konden de 
weg niet wijzen, geen openbaar vervoer, zelfs 
voetgangers en fietsers konden niet altijd door.
De voorzitster wil dit niet meer herhalen op 
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de wijkraad maar vraagt de aanwezigen of er 
nog specifieke opmerkingen zijn, die nuttig 
kunnen zijn voor de mensen van TML?
- Twee buurtbewoners hebben met mensen 

van TML een rondgang gemaakt na het 
festival en aangewezen waar er nog vuil 
was achtergebleven. Toch is dit niet opge-
ruimd geworden maar werd het afgedaan 
als biologisch afbreekbaar.

 De rondgang is er dus wel geweest maar 
er is niets mee gebeurd. 

 Joris Beckers stelt voor dat hij morgen 
voormiddag belt om te vragen wanneer hij 
terug kan langskomen om dit probleem op 
te lossen.

- Op parking 2 is er een plaats waar bussen 
kunnen rondrijden en volk kunnen afzet-
ten. Bestaat er de mogelijkheid om dat 
tijdens TML ook te doen?

 Dat is niet mogelijk de ‘global yournal’ 
mensen – 18.000 man – zitten al aan die 
kant van De Schorre en de Schommelei is 
om veiligheidsredenen autovrij dus mogen 
er ook geen bussen rijden. De andere 150 
bussen nemen die plaats al in. 

- Blijft de parking aan de Schorrestraat?
 Joris stelt voor om dit eens samen kritisch 

te bekijken.
- Wat is er met de auto’s gebeurd in de groene 

zone? Federale politie ging dat nu doen. 
De gemeente heeft een reglement gemaakt 
zodat het gerechtelijk takelen kan maar 
dit is niet gebeurd. Federale politie heeft 
beslist omwille van andere prioriteiten 
dat het niet opportuun is om die auto’s te 
laten takelen.

- Aan TML wordt gevraagd om aan de 
mensen van de crew te vragen ook effectief 
gebruik te maken van de crewparking want 
nu stonden die ook in de wijk.

Voorzitster haalt aan dat, als er nog meldingen 
zijn, dit ook altijd kan via de meldingswebsite, 
die werkt goed.

5. Sociale koopwoningen –     
 toelichting

Schepen Bosteels licht toe: in onze gemeente 
waren van oudsher alleen sociale huurwonin-
gen. In 2013 moest de gemeente Boom nog 
48 koopwoningen realiseren. Ondertussen is 
de wetgeving wel veranderd waardoor dat niet 
meer moet maar de gemeente Boom heeft 
ervoor gekozen om dit wel te doen.
De sociale koopwoningen bevinden zich in 
de Blauwstraat, Hoogstraat, Tuyaertsstraat, 
Rupelweg, Nielsestraat en Noeveren. Het 
gaat zowel om appartementen, studio’s en 
winkelpanden. De Rupelweg wordt een 
mix van sociale koop- en huurpanden. 
Er zijn wel inschrijvingsvoorwaarden om 
een sociale huurwoning te mogen kopen 
alsook voor het verkrijgen van een Vlaamse 
woonlening. Kandidaat-kopers nemen best 
contact op met ‘Goed Wonen Rupelstreek’ 
om te kijken of ze in aanmerking komen. Dit 
kan in de Uitbreidingstraat 39 te Boom of via 
03/880.79.60 of socialekoop@gwrupel.be.
Vragen/opmerkingen:
- Wie gaat er winkel houden? 
 Dit beleid gelooft in vernieuwing en 

heeft voor kernversterking gekozen. Op 
de kleine winkelruimtes is de retail niet 
meer gericht. Er begint echter terug een 
drive binnen de gemeente te komen. Het 
is een moeilijk proces maar het begint 
zijn vruchten af te werpen. Volgens het 
ruimtelijk uitvoeringsplan moeten er aan 
de rechterkant van de Blauwstraat winkels 
blijven. Als er kleine huizen werden ver-
kocht heeft de gemeente deze opgekocht 
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om in te grijpen, de bedoeling is/was het 
verkrotte patrimonium op te kuisen, zodat 
er iets nieuws in de plaats kan komen. 
Dit werd gefinancierd met Vlaams geld. 
Vermits er telkens meerdere panden naast 
elkaar werden gekocht, kunnen deze nu 
afgebroken worden en plaats maken voor 
grotere panden.

- Gaan deze bemand geraken? 
 We hopen dat grotere panden handelaars 

terug aantrekken. Er wordt ontsluiting 
achteraan voorzien. Het is ook belangrijk 
om aan de winkel een webshop te kop-
pelen, een combinatie van beide werkt 
beter. Basisbehoeften van nieuwe inwoners 
moeten in de gemeente ingevuld kunnen 
worden. Er zijn ook nog een aantal nieuwe 
handelszaken op til.

- Winkelpanden enkel verkoop of ook ver-
huur? 

 Beide kunnen, als voorbeeldwinkel wordt 
‘creatief art’ vernoemd. Panden die tijdelijk 
leeg stonden, werden tijdelijk goedkoop 
verhuurd. Creatief art is daardoor ontstaan. 
Er is ook een tijdelijke pop-up voor de bib 
voorzien. De winkelpanden waren te duur 
dus de overheid heeft hierin ingegrepen om 
het centrum terug meer leven in te blazen.

6. Vuilbakkenplan – toelichting 
An Pues licht toe: de huidige straatvuilbakken 
vormen een bonte verzameling en voldoen niet 
(meer) aan de criteria van een goede vuilbak 
(veel kapotte exemplaren, niet vandalismebe-
stendig, te grote inwerpopening, ergonomisch 
niet geschikt…) en werken zo verschillende 
problemen mee in de hand (zwerfvuil, 
sluikstort, verloedering straatbeeld, fysieke 
problemen medewerkers vuilbakkenploeg…). 
Daarom willen we alle straatvuilbakken op het 

grondgebied vernieuwen. Allereerst werden 
alle vuilbakken per wijk (m.u.v. van die in het 
Park) in kaart gebracht. Samen met de vuil-
bakkenploeg werden per locatie de pijnpunten 
besproken. Zo komen we per wijk tot een 
overzicht van wat er moet gebeuren (afron-
ding december 2017). Begin 2018 gaat er een 
afweging gemaakt worden tussen verschil-
lende types vuilbakken via marktonderzoek. 
In het voorjaar zal er een bestek opgemaakt 
worden en opdracht vergund worden aan de 
hand van dit marktonderzoek. De plaatsing 
van de nieuwe vuilbakken is voorzien voor 
zomer/najaar 2018. Suggesties kunnen inge-
vuld worden op het suggestieformulier en 
overgemaakt worden aan de preventiedienst.
Vragen/opmerkingen:
- Wie is er verantwoordelijk voor het pleintje 

aan de unit? 
 Dit is van de provincie. Buurtbewoners 

halen de drugsproblematiek en problema-
tiek met zwerfvuil aan. Burgemeester geeft 
aan dat er op het druggebruik gewerkt 
wordt maar het is heel verspreid. In ver-
band met de problematiek rond zwerfvuil 
kan er bekeken worden of de verplaatsbare 
camera een oplossing kan zijn.

7. Gebruik meldingswebsite –   
 toelichting 

An Pues licht toe: als je als burger een mel-
ding wil maken, ga je naar de website van 
de gemeente Boom, nl. www.boom.be. Je 
klikt op ‘ik wil iets melden’. Dan kom je bij 
de meldingen terecht. Je kan eerst kijken 
of jouw melding al gemaakt is of direct de 
melding aanmaken door op ‘nieuwe melding’ 
te klikken. Als u daar op geklikt hebt, dient 
u een aantal dingen in te vullen i.v.m. met 
de melding:
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- Type probleem dat je wil melden, dit rolt 
uit in een keuzelijst => verplicht vak

- Beschrijving van het probleem => verplicht 
vak

- Je kan ook een voorstel doen over een 
mogelijke oplossing voor het probleem, 
dit is niet verplicht.

- Beschrijving van de locatie waar het pro-
bleem zich voordoet. Enkel de omschrij-
ving van de locatie is verplicht. De straat 
kan je ook aanduiden d.m.v. een keuzelijst. 
Eventueel kan u ook via het stratenplan 
werken door het vlagje te verzetten.

- Er kunnen ook bijlagen toegevoegd 
worden, maximum 5 bestanden van 10 mb.

- Verder worden ook enkele persoonsgege-
vens gevraagd maar enkel het e-mailadres 
is verplicht. Dit werd zo gekozen omdat 
we jullie dan het beste kunnen informeren: 
als er iets wijzigt aan uw melding krijgt u 
automatisch een mailtje.

Als alles is ingevuld drukt u gewoon op ‘ver-
zenden’ en dan krijg je een bevestiging van 
de inzending en tegelijk ook een mailtje dat 
uw meldingsaanvraag verstuurd is. Wan-
neer wij uw melding toegewezen hebben 
of uw melding wordt in behandeling 
genomen door de bevoegde dienst, krijg 
je een nieuw mailtje dat uw melding in 
behandeling is en dat je die kan opvolgen 
via de doorgestuurde link. Als meldingen, 
gezien de inhoud, in privé worden gezet  
(gevonden fiets bv. of als er persoonlijke 
gegevens in vermeld staan) krijg je een 
mailtje dat uw meldingsaanvraag wel 
aanvaard werd maar gezien de inhoud 
ervan als ‘privé’ wordt behandeld en dan 
is dit dus niet zichtbaar op de website. Als 
je meer informatie wenst kan u met de 

preventiedienst contact opnemen. Als een 
meldingen afgehandeld is, wat wil zeggen 
opgelost of de reden waarom het niet kan, 
krijgt u terug een mailtje dat uw melding  
afgehandeld is. De meldingen, buiten deze 
die privé zijn, zijn steeds zichtbaar voor 
alle burgers. Men kan naar de overzichten 
gaan kijken of gewoon op het stratenplan 
op de verschillende vlagjes klikken? Vlagjes 
hebben afhankelijk van hun status een 
andere kleur. De afgehandelde meldingen 
blijven nog gedurende 2 weken op het 
stratenplan zichtbaar om het overzichtelijk 
te houden.

Vragen/opmerkingen:
- Voorzitster geeft aan dat de meldings-

website goed werkt. Er zijn reeds 24 ant-
woorden op de diverse meldingen van de 
wijkraad gekomen.

- Buurtbewoonsters haalt ook aan dat de 
preventiedienst daarin goed werk levert. 
Dit wordt heel erg geapprecieerd. 

8. BIN Schomme – 
  stand van zaken
Voorzitster licht toe: op vraag van Jimmy Sel, 
die wist van een aantal auto-inbraken, werd 
er een voorlichtingsvergadering gehouden op 
het politiebureau op 17/10/2017, waar werd 
uitgelegd hoe een Bin moet worden opgestart. 
Jimmy Sel wil coördinator zijn en er zijn ook 
al twee co-coördinatoren gevonden, namelijk 
Jan Dierckx en Dirk De Roeck. Ze zijn nog 
op zoek naar helpers, leden en straatver-
antwoordelijken. De zwaarste taak van een 
BIN-helper = horen, zien en bellen naar 101 
of 03/443.09.50 (politie zone Rupel).

An Pues licht kort toe wat een BIN (Buurt 
Informatie Netwerk) is.
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Een buurtinformatienetwerk is een gestruc-
tureerde samenwerking tussen burger, politie 
en lokale overheid gebaseerd op informatie-
uitwisseling ter voorkoming van misdrijven 
binnen een vooral afgelijnd gebied. Het 
vooraf afgelijnde gebied voor deze BIN is 
wijk De Schomme, Schorrestraat, Kortestraat, 
Steenbakkerijstraat, Kleine Steylen, Dirk-
putstraat tot aan Sint-Kathelijnestraat.   
De doelstellingen van een BIN zijn: ver-
hogen van het veiligheidsgevoel; verster-
ken van de sociale cohesie; aanscherpen 
van de integrale preventiegedachte; en 
bevorderen van de samenwerking tussen 
burger en politie (drempelverlaging).   
Wat is een BIN zeker niet? Het is niet de bedoe-
ling dat burgers politietaken gaan beginnen 
uitvoeren. Burgers moeten enkel horen, zien 
en melden. Lidmaatschap van een BIN geeft 
geen enkel voorrecht. Een BIN is onafhanke-
lijk, dus geen partijpolitieke doelstellingen.  
Het belang van tweewegcommunicatie kan 
niet voldoende benadrukt worden. De politie 
verwacht van de BIN-leden verhoogd mel-
dingsgedrag, rechtstreekse en onmiddellijke 
doorgave van meldingen (aan 101 en niet 
aan coördinator) en adequaat reageren op 
informatie die door de politie ter beschikking 
wordt gesteld. De BIN-leden verwachten bij 
calamiteiten in of in de omgeving van een 
BIN-zone een dringend bericht vanwege 
de politie, het ter beschikking stellen van 
niet-dringende berichtgeving en feedback.  

Vragen ivm de werking van een BIN daarvoor 
kan u terecht bij:
An Pues – an.pues@boom.be of 038801880 
commissaris Eggers – koenraad.eggers@
politiezonerupel.be 034430900.

Vragen/opmerkingen:
- Waarom niet heel de Dirkputstraat? We 

moeten ergens de grens trekken want een 
BIN mag ook niet te groot zijn want dan 
werkt het niet. Het laatste gedeelte van de 
Dirkputstraat zou samen met de Bosstraat 
en alle tussenliggende straten een perfecte 
BIN kunnen zijn. Als daar vraag naar is 
kunnen ze ons hier altijd voor contacteren.

- Bewoners van GamsterHoek geven aan 
dat ze er wel al over nagedacht hebben 
maar aangezien er geen calamiteiten in 
hun buurt zijn hebben ze hierin nog geen 
initiatief genomen. 

9. Jeugdhuis Kapelstraat– 
  stand van zaken
Schepen Sanchez licht toe.
Die rioleringswerken zijn gestart en ook 
al beëindigd. De twee huizen kunnen ook 
aansluiten op de riolering. Pomppunt is 
reeds beneden geplaatst maar de pomp 
nog niet, dit heeft te maken met garantie. 
Als ze die nu al plaatsen begint de garan-
tie al te lopen dus wordt later geplaatst.  
De werken aan kapel hebben op zich laten 
wachten maar het bestek is ondertussen binnen 
gekomen. Brug voor de kapel is zonder fun-
dering en is aan het wegzakken, dus er moest 
een stabiliteitsingenieur bij te pas komen. Wat 
maakte dat er vertraging werd opgelopen. 
Als het bestek wordt goedgekeurd in de 
gemeenteraad kan het gegund worden.
Op de Kapelstraat zal nieuwe asfalt gelegd 
worden samen met het fietspad dit tot aan de 
grens met de gemeente. 
Vragen/opmerkingen:
- Komt er een apart fietspad? 
 Dit is niet zo gemakkelijk om het bestaande 

fietspad te verbreden moet je 6 gezinnen 



12

op straat zetten omdat dan de rooilijn 
verplaatst moet worden. Het fietspad zal 
verbreed worden daar waar het mogelijk 
is, dus daar waar geen huizen staan kan de 
straat misschien 30 cm verbreed worden.

- De dals van het fietspad zullen ook mee 
geasfalteerd worden.

- Wordt de plannen van het jeugdhuis in de 
Kapel nog ergens toegelicht? 

 Ze kunnen altijd ingekeken worden op de 
bouwdienst van de gemeente en dit punt 
zal volgende keer terug op de agenda van 
de wijkraad staan. 

- Bewoners van GamsterHoek vragen om 
rekening te houden met de plannen die 
door hen zijn opgemaakt. Bij nieuwe asfalt 
zullen er zebrapaden getekend worden. 
De Schepen ligt ook nog toe dat ze bezig 
zijn met 3D zebrapaden. Het eerste wat 
ze dienen na te gaan is of ze het mogen 
gebruiken (omwille van een patent) en als 
dat mag gaan ze het testen.

- Bewoner dient nog mee dat het jeugdhuis 
De Roots officieel is open gegaan in maart 
2017. Ze hebben een capaciteit van 130 
mannen en het zit soms vol.

- Er wordt ook gevraagd naar het pand in de 
Tuyaertsstraat. Dit is een project van Lejo, 
zij zijn ook aan hun voege aan het treden 
en dienen te verhuizen.

10. Voorbije activiteiten in onze 
wijk (wijkwandeling, bbq’s, 
speelnamiddagen, Hoekstock, 
hamburgerdag, Halloween, …) 
– evaluatie

Voorzitster licht toe. 
24 juni 2017 begon de barbecue-time met 
een zeer gezellige bbq in Gamsterhoek, waar 
een kleine 60 mensen aanwezig waren. 15 juli 

2017 werd er gebarbecued achter de Bosstraat 
met als bezielers de familie Achiel Rypens. 
En de dag erna: 16 juli 2017 aten de mensen 
van de Kortestraat, Steenbakkerijenstraat en 
Schommestraat op uitnodiging van Jimmy Sel 
lekkere bbq in de lokalen van de visclub.  
Alle woensdagnamiddagen van augus-
tus speelnamiddagen in de unit of op het 
pleintje voor de unit en op het basket-
balplein onder leiding van Melissa De 
Pauw, die hierbij proficiat gewenst wordt 
voor haar inzet en haar initiatiefneming. 
Op 23 september 2017 was er voor de 
vijfde maal Hoekstock georganiseerd door 
de Kaaimannen in samenwerking met 
onze wijkraad, die ons daarvoor letter-
lijk en figuurlijk in de bloemetjes zetten.  
Op 24 september gingen we hambur-
gers eten op de hondenweide, want de 
hondenliefhebbers hadden daar een 
hamburgerdag georganiseerd.  
Op 28 oktober spookte het in de Bosstraat. 
Onze kinderen gingen moedig van deur tot 
deur, waar de poster voor de venster hing en 
zongen o.a. Snoep of schrik, snoep of schrik. Geef 
wat lekkers of ik.... prik. Gelukkig konden de 
grote mensen hun schrik wegspoelen met 
een jenevertje! Ditzelfde herhaalde zich een 
week later in De Schomme en ik druk mijn 
waardering uit voor de groep ouders, die zich 
er dit jaar zeer goed voor hebben ingezet.

11. Toekomstige activiteiten in 
onze wijk  (kerstboomversier-
project) – toelichting 

Voorzitster licht toe.
Er is terug een kerstboomactie aangekondigd. 
Als iemand zich opgegeven heeft als coördina-
tor dan zal de gemeente een kerstboom voor-
zien. Die kan versierd worden vanaf woensdag 
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13 december. Dit jaar mag er ook verlichting 
gebruikt worden. De jury komt langs op zater-
dag 16 december en er zijn aankoopcheques 
te winnen, die respectievelijk 250 – 150 en 75 
euro bedragen voor de eerste, tweede en derde 
prijs. Vlieg erin, zou ik zeggen, en maak er een 
leuke activiteit van met de ganse buurt. In wijk 
Bosstraat koppelt men aan het versieren van 
de boom op 16/12 een heus buurtfeest.  
Zondag 3 december komt Sinterklaas naar 
Gamsterhoek. Op 8 en 9 december is het 
Putteke Winter in De Schorre. Er is slechts 1 
ingang en de hondenweide zal afgesloten zijn 
van donderdag 17 u. tot maandag 14 u.  
Van 11 december tot 31 januari is de Warmste 
Winterwunderbar open in De Schorre. Op 3 
januari organiseren ze een Nieuwjaarsdrink 
voor de buurtbewoners. Hiervoor zal nog 
een uitnodiging komen in het wijkkrantje.   
Van 16 tot en met 27 december is er weer 
Boom Wintersfeer op de Grote Markt.
Vragen/opmerkingen:
- Kunnen de signaalgevers van de Rupel-

streek een chalet krijgen niet betalend. 
Kevin heeft gezegd dat dit alleen voor 
verenigingen is die onder een raad vallen. 
Dit wordt nog eens nagevraagd. 

12. Opvolging TO DO lijst en     
 wijkwandeling – toelichting

An Pues licht toe.
1. Metalen plaat aan de brug Arne Quinze: 

deze plaat werd verlegd naar een andere 
plaats.

2. Bezoekersparking tijdens TML: TML 
is samen met ‘buren van TML’ aan het 
uitzoeken wat de mogelijkheden zijn 
(hoe organiseren? Hoe controleren? Hoe 
groot?).

3. Dirkputstraat 324 waar gaat de bladmand 
staan? Er staat er twee thv 314 en 3 thv 
332.

4. De spiegel aan Kapelstraat/Hoek werd 
ondertussen geplaatst

5. De mindervalide parkings in de wijk en 
de ingebruikname ervan. Deze werden 
onlangs nagekeken en blijken noodzakelijk 
te zijn.

6. Bus tijdens werken Kerremansstraat: zijn 
niet bezig dus momenteel geen probleem.

13. Varia
- Verkeersveiligheid verbeteren aan villa 

Kakelbont. Is voornamelijk een vraag naar 
haag voor school.

- Schepen geeft ook nog mee dat er vandaag 
een dodehoekspiegel geplaatst is aan de 
kruising Nachtegaalstraat – Schoolstraat.

- De Schorre geeft ook nog mee dat het 
groennummer (080023260) ook bereik-
baar zal zijn als er iets van activiteiten is in 
De Schorre, dus ook bijvoorbeeld bij een 
trouwfeest. Als de nummer niet bereikbaar 
is dan komt de geluidsoverlast niet uit De 
Schorre.

De voorzitster dankt iedereen voor de aanwe-
zigheid en aandacht en wenst allen alvast een 
gezond en wel eindjaar. 



14

SCHOMME-LINKJES
Sinds ik naar Boom naar school ga, heb ik voor het eerst in mijn leven een echte 
vriend. Bo woont in de wijk van tanty. Ik kende hem dus al en op 1 september 
bleken we plots in dezelfde klas terechtgekomen te zijn. Hoewel ik hem al een 
paar keer had ontmoet op het speelpleintje, waar ik met Noah ging voetballen, 
wist ik niet dat Bo zo’n toffe pee was. Hij kwam spontaan naast me zitten, we 
deden high five ter begroeting en zowel hij als ik voelde ons op die nieuwe 
school al een stuk beter. Op de speelplaats zitten we ook samen. Hij vertelde 
eens dat hij mee de wijkactiviteiten in de wijk van tanty organiseert: hij had 
voor paashaas gespeeld en was nu mee de voorbereidingen voor Halloween 
aan het treffen. Dat sprak mij wel aan en ik zou er tanty zeker een plezier mee 
doen. Dus we smeedden een plan om ons te verkleden, hij als spook, ik als 
geraamte en wij zouden rondlopen in de wijk en de kleintjes doen schrikken 
om hen daarna met snoepjes te belonen. Er zou zeker ook een tentje op het 
pleintje komen, waar soep, glühwein en frisdrankjes verkocht werden. Daar 
konden we ook altijd helpen en dan mochten we zeker gratis meedrinken. 

Ik besprak het thuis en … het mocht! Waarschijnlijk betrouwden ze erop dat 
tanty wel een oogje in het zeil zou houden. Bo en ik stelden een flyer op, waarop 
we alle kinderen van de wijk uitnodigden, verkleed naar het speelpleintje te 
komen voor een trick or treattocht. We busten die flyer in alle woningen van 
wijk De Schomme. We bestelden drankjes bij Oxfam, omdat dat gesubsidieerd 
werd door de gemeente, die daarmee eerlijke handel wil promoten. 
Op Halloweenavond zelf, zetten we het tentje op en eronder kwam een tafeltje 
met bekers en lepels maar ook met spinnen en heksjes. Enkele volwassenen 
uit de wijk zouden soep en drankjes verkopen. Wij gingen ons verkleden en 
ons verstoppen in de wijk. De jonge ouders vertrokken ieder met een groepje 
‘mooi verklede’ kindjes. Tanty had toverstokjes gemaakt van keukenpapier-
rolletjes, bekleed met aluminiumfolie en sterretjes, die deelde ze uit aan de 
kindjes. Als ze bang werden, moesten ze zwaaien met hun stokje en heel 
hard roepen: “Hokuspokus Hupsakee, weg ermee!”, want die wist natuurlijk 
af van ons plan. Wij liepen rond in de wijk, sprongen vanachter de hoek, de 
kindjes gilden. We gooiden snoepjes uit en al vlug kroop iedereen over de 
grond om het blinkende lekkers te zoeken en op te rapen. Ik heb mij nog nooit 
zo geamuseerd en het voelde ook zo goed aan: we hadden de kinderen blij 
gemaakt, we hadden tanty en haar buren geholpen én we hadden lol gehad. 

Uit: “Moeders zijn gevaarlijke mensen” van Renilde Thys



15

DE BOOMSE RUITERSCLUB
Onze meisjes hebben mooie resultaten behaald in hun wedstrijden 
de afgelopen weken. Op bijgaande foto’s pronken ze trots met hun 
behaalde lintjes. 
Dit is een opsteker voor de club, onze lesgevers en al onze vrijwilligers 
die dagelijks mooi werk verrichten om de club draaiende te houden.   
Met de feestdagen in aantocht wensen wij iedereen een warme kerst 
toe en een gelukkig en gezond begin van het nieuwe jaar.

Het Team van de Boomse Ruitersclub.
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Deze activiteiten zijn spijtig genoeg voorbij:
Wo 04 okt:  Bedrijfsbezoek, in de druivenstreek, te Overijse
Vr 13 okt:   Wandeling in de Schorre
Vr 20 okt:   Bezoek volkssterrenwacht “Urania” in Hove
Wo 15 nov:  Zevernamiddag + mosselen
Di 21 nov:  Petanquetornooi iedereen welkom
Wo 22 nov:  Wandelzoektocht in de omgeving
Vr 24 nov:  Spel- en ontspanningsnamiddag

De toekomstige activiteiten:
Wo 20 dec 2017: Kerstfeest, sfeerzanger + diner
Wo 10 jan:   Digi namiddag, eigen werken + worstenbrood
Di 06 feb:    Bingo + pannenkoeken
Wo 21 feb:   Wandelen in groep in dichte omgeving, vertrek 13u
Wo 14 maart: Vaderfeest ontspanning en diner.
Ma 26 maart: Toneel Bram, Antwerpen
Wo 18 april:  Bezoek Antwerpen.
Vr 04 mei:   Operette Bornem “De vogelhandelaar”
Za 05 mei:   Met bus naar Scherpenheuvel
Wo 16 mei:   Moederfeest, Frans Switsers neemt ons mee naar het verre oosten
Wo 30 mei:   Tripletten petanque Kleine landeigendom Reet
Wo 6 juni:   Fietstocht en of gezellig samenzijn met Pensen
Di 26 juni:   Gezellig samen zijn, met brood maaltijd
Wo 04 juli:   Trein reis
Wo 25 juli:   Fietsen Ikea

OKRA Bosstraat
Bij ons is het altijd leutig, elke dinsdag vanaf 13u 
petanque en vanaf 14u kaarten. Om de veertien 
dagen knutselen de crea-dames iets in mekaar.
Dit alles in ’t Katrientje, Pastorijstraat 22.
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Bezoek Volkssterrenwacht 
in Hove
Op vrijdag 20 oktober om 18u45 vertrokken we met 5 auto’s aan ’t Katrientje. We reden richting 
Hove. Om 19u15 waren we er mooi op tijd want om 19u30 begon het spektakel. Als eerste 
deel ondergingen we de AstroQuiz, onze kennis werd getest aan de hand van een digitale quiz. 
Zo’n 20 vragen over het zonnestelsel, de sterrenkunde, onze aarde en de ruimtevaart. Vervolgens 
bezoeken wij het planetarium. Hier worden er 3500 sterren geprojecteerd op een koepel van 
7m diameter. Wat is er deze avond waar te nemen aan de sterrenhemel, dan worden de ster-
renbeelden getoond, de melkweg, de beweging van de planeten doorheen de nachtelijke hemel, 
de vallende sterren enz… Een pauze met een drankje dat zou welkom zijn. Maar Hé Hé wat 
zien we de wolken die er hingen als we toekwamen trekken weg. Wij snellen vierklauwers(allé 
op het gemakske dan) naar de waarnemingstoren. In deze toren staat een 40cm Cassegrain 
(Gobelijn-telescoop). Als de koepel is opengedraaid wordt de telescoop ingesteld op een ster, 
daarna vind hij automatisch de andere sterren en planeten. Saturnus bevind zich deze maand 
laag boven de zuidwestelijke horizon. 
De Poolster staat bijna pal in het Noorden en ligt in het verlengde van de aardas. Veel mensen 
denken dat de Poolster de helderste ster aan de sterrenhemel is maar dit is niet zo. De Poolster 
staat het ganse jaar op de zelfde plaats aan de hemel en alle sterren draaien rond haar. Om de 
Poolster te vinden zoek je gewoon de twee sterren van de Grote Beer die aan de andere kant 
van de staart staan. Trek dan een denkbeeldige lijn door die sterren. Wanneer men de afstand 
tussen die twee sterren vijf maal verlengd, belanden we bij de Poolster. Als je die hebt gevon-

den zie je meteen ook de Kleine 
Beer want de Poolster vormt het 
uiterste puntje van de staart.  De 
Kleine Beer lijkt dan ook als twee 
druppels op zijn grote broer maar 
is bijlange niet zo helder.  Men 
kan de Kleine Beer trouwens pas 
goed zien tijdens een heldere, 
maanloze nacht.
Nu is het wel tijd om een pot 
of pint te drinken en wat na te 
kaarten over deze leerrijke avond. 
Dankjewel aan de mensen van 
Urania en ook aan de chauffeurs 
die ons veilig naar Hove en terug 
thuis brachten.



Dit jaar is een speciaal jaar voor ons chiroke. 
Chiro Calimero bestaat namelijk 75 jaar. 
Een reden om te vieren, toch?
Op ons jaarlijkse chirorestaurant was er alvast weer 
een massale opkomst. Ruim 350 mensen kwamen 
smullen van al het lekkers dat we in de aanbieding 
hadden. De lokalen en de zaal werden omgetoverd 
tot een feestelijk restaurant met ballonnen, slingers, 
kaarsjes,… Een geslaagde editie, kan je dus wel 
zeggen!

Ook het groepsfeest is weeral achter de rug. Onze 
chirokes gaven het beste van zichzelf op het 
podium. Dit alles in het thema van ons 75 jarig 
bestaan. Er werd gedanst, gezongen, toneelgespeeld, 
maar vooral… gefeest. Het dak ging eraf. De titel 
van ons groepsfeest luidde dit jaar dan ook als volgt: 
Calimero Jubilee.

We zijn natuurlijk nog niet klaar met ons feestjaar. 
In tegendeel, het is nog maar net begonnen en we 
hebben nog van alles in petto. 
Hou eerst en vooral volgende data al vrij in jullie 
agenda: zaterdag 27 januari en 20, 21 en 22 april.

Op zaterdag 27 januari kunnen jullie 
heerlijke spaghetti en stoofvlees komen 
eten op onze spaghettislag. Ook dit zal 
een groot feest worden. 

Het weekend van 20, 21 en 22 april 
organiseren wij een feestweekend. Wat er 
precies allemaal te gebeuren staat, zullen 
jullie zelf moeten komen ontdekken. 

Verdere informatie volgt nog op onze website en 
facebookpagina. Iedereen is in elk geval van harte 
welkom om samen met ons te vieren dat we al 75 
jaar lang bestaan.

Wij kijken er naar uit om ons feestjaar samen met 
jullie op een knallende manier verder te zetten!

De leidingsploeg en VB van chiro Calimero.
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Halloween in de wijk 4e editie
Op 28 oktober was heel de wijk Bosstraat weer in de ban van Halloween.
De trick or treaters hadden weer een grote mand vol snoepjes en er waren 
huisjes die griezeltastisch versierd waren! Waarvoor zeer veel dank!
Zoals die avond gezegd een excuus voor de volwassenen nog eens het groot 
kind uit te hangen!
Halloween in de wijk word groter en populairder.
En ook dit jaar vlogen de hamburgers, jenevers en soep uit de tent.
Nieuw dit jaar was onze griezelkermis, waar de kinderen snotten uit een 
gigantische heksenneus trokken, handwerpen en een spinnenrace speelden.
Het was weer een groot succes!
Zeer veel dank aan alle helpers en de huisjes waar we mogen aanbellen voor 
de snoepjes.
Volgend jaar de 5e editie, wat zal deze ons brengen... Misschien 2 weekends ;-).
Zoals steeds is alle hulp welkom!
Meer info op FB-groep Wijk de Bosstraat of lissebie@hotmail.com
Tot volgend jaar!

Griezelgroeten, Melissa.
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Geef eens een 
streekproduct cadeau!
Waarom eens niet eens een mandje  gevuld met  lekkere producten uit de 
regio schenken ? Wat dacht je van de ovenverse koekjes zoals Rupelsteentjes, 
Nielse Parels of Kleisteker? Of verkies je liever één van onze streekbieren? 
Het zijn telkens kwaliteitsproducten, overgoten met een flinke portie cou-
leur lokale !   Deze lekkernijen kunnen worden aangevuld met fiets- en/of 
wandelkaarten maar ook met een tegoedbon voor een activiteit in de regio.
Toerisme Rupelstreek vzw biedt een ruime keuze aan streekgebonden pro-
ducten in een feestelijke verpakking, en in verschillende prijsklassen.  

Benieuwd naar de verschillende mogelijkheden ?  
Contacteer ons via info@toerismerupelstreek.be 
Meer info: Toerisme Rupelstreek vzw
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Contact
Karin De Mulder | Toeristisch coördinator  Axel Boen | Voorzitter 
T  03 880 76 23 | M 0473 83 25 36     M 0475 25 15 55 
E  karin@toerismerupelstreek.be       E axel.boen@gmail.com 
W www.toerismerupelstreek.be
Schommelei  1/3, 2850 Boom

Op (uit)stap in de Rupelstreek 
en het Hombeeks Plateau

Een superleuke dag erop uit met het gezin? Een gezellige namiddag met je 
vereniging of op avontuur met je collega’s? De Rupelstreek en het Hombeeks 
Plateau heten je van harte welkom, zowel in groep als individueel. Beleef de 
typische steenbakkerijgeschiedenis in een verrassend museum of ontdek te 
voet of per fiets de mooiste groene plekjes. Proef de streek tijdens een culinaire 
wandeling of fietstocht en bewonder onderweg de fraaie historische gebouwen.

In de brochure “op (uit)stap in de Rupelstreek en het Hombeeks Plateau” stelt 
Toerisme Rupelstreek je haar rijke aanbod trips en kant-en-klare groepsbezoe-
ken voor. Als extraatje krijg je een overzicht van de toeristische trekpleisters en 
wijzen we je de weg naar de mooiste plekjes in onze streek.
Laat deze brochure alvast een voorsmaakje zijn voor een geslaagd bezoek aan 
onze bijzondere streek!
Praktisch:
Vraag de brochure aan via info@toerismerupelstreek.be 
of haal het af aan ons infokantoor Toerisme Rupelstreek, 
gelegen in De Schorre.
Voor vragen en/of het maken van een reservatie, neem 
dan gerust contact met ons op.
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“Op 28 oktober organiseerde Fotogroep Pallieter uit Lier een fotorally t.g.v. de pro-
clamatie van de Benevisie fotowedstrijd. Verscheidene fotoclubs uit Nederland en 
België kwamen hiervoor naar de Netestad.  Ook Fotokring Bosstraat was van de partij.
De deelnemers werden gevraagd om langs het parcours foto’s te maken die later 
door een jury zullen beoordeeld worden. Op deze bladzijde tonen we twee foto’s 
uit de inzending van Fotokring Bosstraat. In januari 2018 wordt het oordeel van de 
jury bekend gemaakt.
Duim je mee voor ons…?”
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OPERATIE ROZET

Om gratis de beveiliging van uw woning te laten nakijken, 
 contacteer uw diefstalpreventieadviseur.

De diefstalpreventieadviseur is een politieambtenaar of een 
gemeentelijke agent die geen commerciële belangen 
nastreeft en u gratis advies kan geven voor de beveiliging 
van uw woning via telefoon of na een plaatsbezoek op 
afspraak. www.diefstalpreventieadviseur.be

ONS ADVIES  OM INBRAKEN TE HELPEN VOORKOMEN  

• Doe altijd ramen en deuren op slot,  

zelfs als je maar even weggaat. 

• Laat nooit reservesleutels in de brievenbus of onder de deurmat liggen. 

• Zorg ervoor dat ook het keldergat beveiligd is tegen inbraak.

• Voorzie stevige, liefst gekeurde, sloten op je ramen en deuren.

• Vraag hiervoor een gratis diefstalpreventief advies aan.

• Vertrek je op vakantie ? De politie en de gemeenschapswachten kunnen  

Uw cilinder 
steekt meer dan 
2 mm uit en kan 
gemakkelijk af

gebroken worden.

Zonder veiligheids
rozet zijn de zicht
bare vijzen mak
kelijk los te vijzen 
en de cilinder kan 
daarna makkelijk 

afgebroken worden.

Speling op de deur of 
een spleet tussen de 
deur en de deurstijl 
maken het mogelijk 
om een schroeven
draaier of koevoet 
tussen te steken.

Uw cilinder  
 lijkt goed  
beveiligd ! 

De ideale 
situatie voor uw 
deur. En de rest 
van uw woning ?

BLIJF VAN MIJN DEUR !
In hun strijd tegen inbraken werken gemeenschapswachten, diefstal-

preventieadviseurs en politie samen om uw woning te beveiligen. Bij 

de controle van uw deur hebben ze het volgende vastgesteld : 

toezicht houden op uw woning. Vraag afwezigheidstoezicht aan.

An Pues
preventiedienst Den OOgen Boom
Hoogstraat 35 - 2850 Boom
03/880 18 80 - an.pues@boom.be



De Kleine Steylen vroeger en nu


